
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia a verejného poriadku Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

konaného dňa 20.03.2025 

 

v zasadacej miestnosti Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Petržalka na 8. poschodí 

č. dverí 816 

 

Prítomní: Ing. Lenka Milincká, Mgr. Natália Podhorná, PhD., Mgr. Mária Riganová, Ing. arch. 

Elena Pätoprstá, RNDr. Andrej Machlica, PhD., Juraj Valocsay, Mgr. Ján Kaľavský 

Ospravedlnení: Gréta Gregorová 

Neprítomní:  

Hostia: Ing. Alenka Belanová, JUDr. PhDr. Ing. Juraj Mravec, PhD, MBA, Mgr. Iveta 

Jančoková, Ing. Miriam Kamhiyehová, Mgr. Adrián Ševeček, MPA 

Trvanie: od 17:00 do 18:55 

PROGRAM: 

1. Schválenie programu rokovania komisie 

2. Návrh na poskytnutie dotácií v zmysle VZN 10/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

11/2023 (p. Benkovičová) 

3. Stanovisko miestneho zastupiteľstva k vráteniu zvereného majetku v lokalite Klokočova, 

medzi dvoma mostnými objektami: „Starým mostom“ a mostom „Apollo“, Bratislava 

(p. Belanová) 

4. Ochrana obyvateľov pred nadlimitným hlukom v zóne Viladomy, projekt Slnečnice 

(poslanecký materiál – p. Mravec) 

5. Umiestnenie pódia na podujatí Dni Petržalky v areáli Ekonomickej univerzity (p. 

Jančoková) 

6. Petržalka CITY – lokalita A – podnet od obyvateľa p. Žiaka (na žiadosť p. Pätoprstej) 

7. Správa o činnosti Komisie životného prostredia a verejného poriadku za rok 2024 (p. 

Milincká) 

8. Rôzne (požiadavky z predchádzajúcej komisie + iné) 

 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku začala zasadnutie, predsedníčka Ing. Lenka 

Milincká privítala členov komisie a navrhla prejsť priamo na schvaľovanie programu, keďže 

komisia je uznášaniaschopná. 

 



BOD 1 – Schválenie programu rokovania komisie 

Predsedníčka Lenka Milincká predstavila členom komisie jednotlivé body programu a navrhla, 

aby sa prešlo priamo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5 

Za:  5 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

BOD 2 – Návrh na poskytnutie dotácií v zmysle VZN 10/2024, ktorým sa mení a dopĺňa 

VZN 11/2023 

Pani Jančoková predstavila členom komisie materiál ohľadom Návrhu na poskytnutie dotácií 

v zmysle VZN 10/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 11/2023. Prišla iba jedna žiadosť 

v oblasti životného prostredia, ktorá bola ale vyradená, pretože žiadateľ - Spolok ochrancov 

vody Octopus žiadal o kapitálový výdavok, ktorý nie je možné schváliť v zmysle dotačného 

VZN. 

 

O 17:03 sa ku komisii pripojila pani Pätoprstá. 

 

Prebehla diskusia. 

 

Pán Machlica sa pýtal aj na žiadosti v inej oblasti ako je životné prostredie, konkrétne ako sa 

žiadosti zaraďujú do schémy a ako si žiadateľ vyberá oblasť, ak sa jeho požiadavka týka aj 

viacerých oblastí naraz. Pani Jančoková odpovedala, že je to na žiadateľovi, ktorú oblasť si 

vyberie. 

 

Pani Pätoprstá sa pýtala, či budú dotácie aj reálne pridelené, keďže momentálne je Petržalka v 

rozpočtovom provizóriu. Pani Jančoková odpovedala, že zatiaľ nie a udelia sa až neskôr. 

 

Uznesenie č. 1/2025: 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

materiál ohľadom Návrhu na poskytnutie dotácií v zmysle VZN 10/2024, ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN 11/2023. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 6 

Za:   6 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 



BOD 3 – Stanovisko miestneho zastupiteľstva k vráteniu zvereného majetku  v lokalite 

Klokočova, medzi dvoma mostnými objektami: „Starým mostom“ a mostom „Apollo“, 

Bratislava 

Pani Belanová predstavila členom komisie materiál ohľadom Stanoviska miestneho 

zastupiteľstva k vráteniu zvereného majetku v lokalite Klokočova, medzi dvoma mostnými 

objektami: „Starým mostom“ a mostom „Apollo“, Bratislava. Jedná sa o pozemky pri projekte 

Nové Lido. Do materiálu budú doplnené ešte ďalšie pozemky, na ktorých sú v súčasnosti platné 

nájomné zmluvy pre Dunajklub Kamzík a vodácky klub Dunajčík. 

 

O 17:09 sa ku komisii pripojil pán Valocsay. 

 

Prebehla diskusia. 

 

Členovia komisie k predloženému materiálu nemali pripomienky. 

 

Uznesenie č. 2/2025: 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

o d p o r ú č a 

 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

s c h v á l i ť 

 

v súlade s ustanovením článku 84 ods. 1 písm. d) Štatútu hlavného mesta SR Bratislavy v znení 

neskorších dodatkov z dôvodu potreby plnenia samosprávnych funkcií celomestského 

charakteru uvedených v článku 28 ods. 1 písm. j) Štatútu hlavného mesta SR Bratislavy v znení 

neskorších dodatkov vrátenie nehnuteľného majetku zvereného do správy Mestskej časti 

Bratislava-Petržalka, nachádzajúceho sa v lokalite Klokočova, medzi dvoma mostnými 

objektami, a to medzi „Starým mostom“ a mostom „Apollo“ Bratislava Hlavnému mestu SR 

Bratislave. Nehnuteľný majetok bol zverený do správy Mestskej časti Bratislava-Petržalka na 

základe Protokolu č. 48/91 o zverení obecného majetku a s ním súvisiacich majetkových práv a 

záväzkov do správy Mestskej časti Petržalka zo dňa 30. 09. 1991 a na základe Protokolu o 

odovzdaní a prevzatí športových zariadení v Petržalke zo dňa 27. 01. 1993. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7 

Za:  6 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 

 

 



BOD 4 – Ochrana obyvateľov pred nadlimitným hlukom v zóne Viladomy, projekt 

Slnečnice 

Pán Mravec predstavil členom komisie materiál ohľadom Ochrany obyvateľov pred 

nadlimitným hlukom v zóne Viladomy, projekt Slnečnice. Poukázal na to, že na základe 

potvrdenia verejného obhajcu práv dochádza k porušovaniu ľudských práv obyvateľov zóny 

Viladomy. Mestská časť by preto mala začať komunikovať s magistrátom ako so správcom cesty 

I. triedy, ktorá popri zóne prechádza. Existuje viacero možností riešenia tejto situácie, napr. 

prekládka cesty I. triedy (je na to rezerva v územnom pláne), vybudovanie protihlukovej steny 

alebo znižovanie povolenej rýchlosti. 

 

Prebehla diskusia. 

Pani Kamhiyehová vysvetlila, že špeciálny stavebný úrad (v tomto prípade MČ) nepochybil 

v žiadnom kroku. Príslušný povoľovací orgán z hľadiska hluku a dopravy vydal platné 

povolenie. 

Pani Podhorná doplnila, že materiál je potrebné upraviť a do budúcnosti vyzvať kompetentné 

inštitúcie, aby citlivo brali do úvahy aj problematiku hluku. Zároveň dodala, že by sa mala riešiť 

Petržalka ako celok, nie iba jedna lokalita. 

Pani Pätoprstá vysvetlila, že protihluková bariéra sa mala riešiť už v prvotnom pláne výstavby, 

čiže mal ju riešiť už samotný developer alebo urbanista. 

Pán Mravec doplnil, že materiál sa môže bez problémov doplniť/upraviť a naďalej trvá na tom, 

aby sa táto problematika riešila aj na úrovni mestskej časti. 

Pani Kamhiyehová vysvetlila, že v súčasnosti už existuje plán protihlukových opatrení, ktorý 

vypracovalo hlavné mesto (tzv. strategická hluková mapa mesta). 

Pani Jančoková doplnila, že v takejto situácii je potrebné vyvinúť tlak na inštitúcie, ktoré majú 

na riešenie problému aj kompetencie. 

Členovia komisie sa zhodli, že materiál je potrebné prepracovať, budú k nemu určite posielať 

pripomienky a zatiaľ by nemal ísť na schvaľovanie na najbližšie miestne zastupiteľstvo. Súčasne 

by sa dané opatrenia mali týkať celej Petržalky (vytipovať konkrétne miesta, aké konkrétne 

opatrenia sa budú robiť a pod.). 

Uznesenie č. 3/2025: 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e  predložený materiál a  o d p o r ú č a 

 

predkladateľovi odložiť schvaľovanie materiálu až na ďalšie miestne zastupiteľstvo, doplniť 

požiadavky a zároveň otvoriť diskusiu s odbornými útvarmi, a vyžiadať si od nich spätnú väzbu 

k materiálu. 

  



 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7 

Za:  7 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

BOD 5 – Umiestnenie pódia na podujatí Dni Petržalky v areáli Ekonomickej univerzity 

Pani Jančoková vysvetlila členom komisie akým spôsobom bude umiestnené pódium na Dňoch 

Petržalky v súvislosti so Sovím lesom. Pani Kamhiyehová doplnila, že v okolí areálu sa 

nachádzajú aj ďalšie chránené územia a pódium bude umiestnené v dostatočnej vzdialenosti. 

Zároveň cez územie prechádza diaľničný most (Prístavný), ktorý spôsobuje dlhodobý hluk. 

Prebehla diskusia. 

Pán Kaľavský ako zástupca ŠOP doplnil, že umiestnenie pódia určite nebude mať vplyv na 

vtáctvo v chránenom území Soví les. Vtáky zvyknú hniezdiť aj na oveľa exponovanejších 

miestach a hluk im v podstate nevadí. 

Pani Riganová sa v súvislosti s Dňami Petržalky pýtala na problémové parkovanie a na možnosti 

parkovania. Pani Jančoková vysvetlila, že budú k dispozícii parkovacie miesta pri Ekonomickej 

univerzite a budú hlavné miesto žiadať aj o navýšenie MHD. Dopravu budú regulovať aj 

policajti. 

Pán Valocsay sa pýtal na terénne úpravy v areáli univerzity. Pani Jančoková odpovedala, že 

všetky úpravy hradí Ekonomická univerzita zo svojich financií. 

 

Uznesenie č. 4/2025: 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

umiestnenie pódia na podujatí Dni Petržalky v areáli Ekonomickej univerzity. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7 

Za:   7 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 



BOD 6 – Petržalka CITY – lokalita A – podnet od obyvateľa p. Žiaka 

Pani Pätoprstá oboznámila členov komisie s občianskym podnetom od obyvateľa p. Žiaka 

ohľadom zmeny navrhovanej činnosti pri výstavbe Petržalka CITY lokalita A. MŽP SR vydalo 

rozhodnutie, že sa navrhovaná zmena nebude posudzovať v rámci EIA. 

Prebehla diskusia. 

 

Pani Kamhiyehová vysvetlila, že pán Žiak bol účastník konania na MŽP, kde sa mohol k návrhu 

vyjadriť a podať pripomienky. STN boli v tomto prípade dodržané. MČ je povoľovací orgán, 

nakoľko je stavebným úradom (ide o prenesený výkon štátnej správy). MČ nie je dotknutou 

obcou a zo zákona o posudzovaní vplyvov na životné prostredia sa v konaní nemôže voči 

rozhodnutiu ani odvolať. Dotknutou obcou je Hlavné mesto SR Bratislava. 

 

Uznesenie č. 5/2025: 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

 

stanovisko odborného útvaru (oddelenia životného prostredia a územného rozvoja). 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7 

Za:   7 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

BOD 7 – Správa o činnosti Komisie životného prostredia a verejného poriadku za rok 2024 

Pani Milincká predstavila členom komisie Správu za minulý rok 2024, akým bodom sa komisia 

venovala a pod. 

Prebehla diskusia. 

Členovia komisie nemali k predloženému materiálu žiadne pripomienky. Pani Podhorná sa 

ospravedlnila, aby si mohla vybaviť telefonát. 

 

Uznesenie č. 6/2025: 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

Správu o činnosti Komisie životného prostredia a verejného poriadku mestskej časti Bratislava-

Petržalka za rok 2024 a dopĺňa poďakovanie tajomníčke komisie. 

  



Hlasovanie: 

Prítomných: 6 

Za:   6 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

BOD 8 – Rôzne (požiadavky z predchádzajúcej komisie + iné) 

 

Pani Milincká sa pýtala na predĺžený termín na náhradnú výsadbu pre developera v lokalite VD 

Lake, ktorý bol do konca februára 2025. Malo ísť o 75 stromov s obvodom kmeňa od 25 do 35 

cm. 

Pán Ševeček vysvetlil, že spoločnosť bola vyzvaná na preukázanie náhradnej výsadby a čaká sa 

na jej odpoveď. Následne po doručení odpovede informáciu poskytne p. Milinckej. 

 

Pani Milincká sa ďalej pýtala na stretnutie k výrubom inváznych drevín, ktoré sa uskutočnilo na 

magistráte. Chcela by vedieť viac informácií. 

Pani Kamhiyehová odpovedala, že postupujú rovnako ako aj magistrát. Nariadenie európskej 

komisie, ktoré malo byť prejednávané, sa nakoniec netýka inváznych drevín. Stále je platné 

nariadenie, ktoré je aj prenesené do legislatívy SR. MČ aj hlavné mesto robia výruby v súlade 

s tomto nariadením. 

 

Pani Pätoprstá sa pýtala na odstránenie popínavých rastlín na oplotení areálu zberného dvora, 

nakoľko obyvatelia sa sťažovali, že momentálne je celý priestor veľmi neestetický. Pani 

Kamhiyehová odpovedala, že údržba areálu zberného dvora nie je v jej kompetencii a nemá 

o tom vedomosť. 

 

Pán Machlica hovoril o podnete spadajúcom do časti Petržalky Dvory VI, kde autá parkovali na 

verejnej zeleni – ploche tvorenej trávnym porastom s viditeľným ohraničením a oddelením od 

cestnej komunikácie a spevnených betónových plôch. Opakovane podnet nahlasoval MsP. 

Zároveň zamestnanci kontrolujúci parkovací systém PAAS danému vozidlu nedali nálepku 

s informáciou, že parkuje v rozpore s PAAS. Privolaná hliadka MsP auto opakovane parkujúce 

na verejnej zeleni nijakým spôsobom neoznačila ani nedala „papuču“. Na danom mieste je 

problém s parkovaním, avšak väčšina obyvateľov parkuje vždy na spevnených plochách 

a komunikáciách bez toho, aby poškodzovala verejnú zeleň. Podnet bol riešený z dôvodu 

prevencie a s ohľadom na „slušných“ obyvateľov, ktorí aj napriek nedostatku parkovacích miest 

parkujú tak, aby nepoškodzovali zeleň v okolí svojho bydliska. Pani Milincká mu odporučila, 

aby jej podnet poslal a bude sa to riešiť na PAAS. Prípadne je potrebné napísať náčelníkovi MsP 

a informovať ho o zlom postupe príslušníkov MsP. 

 

Ďalej požiadal o informáciu, či sa nejakým spôsobom posunula téma monitorovania ovzdušia v 

Petržalke. Upozornil, že v minulom roku bola aj v Petržalke prekročená hladina prízemného 

ozónu. Takéto informácie by bolo vhodné posúvať občanom, nakoľko mnohí nevedeli, že v tom 

čase by nemali vykonávať aktivity vo vonkajšom prostredí. Pani Jančoková odpovedala, že 

momentálne sa táto téma neposunula. Pani Kamhiyehová doplnila, že meracie zariadenia, ktoré 

chce osadiť MČ, nemajú takú kvalitnú kalibráciu, aby boli v poriadku na dlhšiu dobu. Preto 

nebolo možné získať financie z MŽP, tak ako o tom informovala na komisii v roku 2024. 

 

Pani Pätoprstá poslala mailom požiadavku o zaradenie informácie o príprave zmeny 



rokovacieho poriadku a začatie pripomienkovania – Návrh uznesenia na zmenu rokovacieho 

poriadku v článku 4. Zdôvodnenie návrhu: Zosúladenie rokovacieho poriadku so znením ústavy 

SR vo veci práv občana a vyváženie právomoci starostu a zastupiteľstva v samospráve.  

Zefektívnenie priebehu zastupiteľstva MČ Petržalka a zlepšenie politickej kultúry počas jej 

priebehu. 

Uznesenie č. 7/2025: 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

predložený Návrh uznesenia na zmenu rokovacieho poriadku v článku 4. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných: 6 

Za:   6 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Pán Kaľavský nehlasoval, pretože sa ospravedlnil, aby si mohol vybaviť telefonát. 

 

 

 

Na záver poďakovala predsedníčka komisie Ing. Lenka Milincká všetkým členom komisie a 

hosťom za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Lenka Milincká 

predsedníčka komisie, v.r. 

Zapísané dňa 20.03.2025 

Zapísala: Bc. Zuzana Brzová 


